
Datum: 5 maart 2024

Tijdstip: 19:30-20:30

Locatie: Dorpshuis

Aanwezig Dorpsraad: Tonny, Sander, Remco, Juriën, Jeroen en Kayleigh

Afwezig: geen

Opkomst +/- 50 Kerkjenaren. Stukken beter dan vorig jaar gelukkig.

Opening door de voorzitter1.
Mededelingen en vaststellen agenda2.
Bestuursverkiezingen

Aftredend Patricia Roelse1.
Nieuwe leden Jeroen Wille en Kayleigh de Nood2.
Herverkiezing: Tonny Brugge, Remco Schanssema, Sander Vervaet en
Juriën Paridaen

3.

3.

Terugblik activiteiten 2023 en vooruitblik 20244.
Financieel jaarverslag 2023 en begroting 20245.
Toelichting ‘actuele zaken’ door de dorpsraad6.
Mededelingen van en vragen aan de gemeente7.
Rondvraag8.
Afsluiting door de voorzitter9.

3. Bestuursverkiezingen:
Patricia had eerder in 2023 aangegeven af te treden, ze ontvangt uit handen van voorzitter Tonny 
Brugge een bloemetje als dank voor de inspanningen van haar voor het dorp. Onder luid applaus neemt 
ze de bloemen in ontvangst. Nogmaals dank namens het gehele dorp.

Nieuwe leden verkiezing:
Kayleigh de Nood gekozen onder luid applaus.
Jeroen Wille gekozen onder luid applaus.

Herverkiezing bestaande leden:
Bestaande leden: Tonny Brugge, Remco Schanssema, Sander Vervaet en Juriën Paridaen stellen 
zich herkiesbaar en worden allemaal gekozen onder luid applaus.

4. Terugblik activiteiten 2023 en vooruitblik 2024:
Januari 2023, nieuwjaarsreceptie in het dorpshuis. Goede opkomst.

Na een lange stille periode van Corona waren er weer voor het eerst Meerminnefeesten, danwel in 
afgeslankte vorm. Het Meerminnecomité had de dorpsraad wederom gevraagd de rommelmarkt op zich 
te nemen.
Deze werd muzikaal opgeluisterd door Feestduo Wille, hierdoor kwam er direct een gezellige sfeer in 
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Deze werd muzikaal opgeluisterd door Feestduo Wille, hierdoor kwam er direct een gezellige sfeer in 
het dorp. 
De Kerkjekoerier hield weer een wafelbak in het dorpshuis. Ze dachten in eerste instantie wafels te 
bakken voor de marktbezoekers echter liepen de bestellingen vanuit het dorp zelf enorm op. Voor de 
kooplieden was het dan even wat langer wachten, 
gelukkig was het terras van Bistro In den Koning ook op tijd open zodat iedereen ergens terecht kon 
voor een kop koffie met lekkers.

In juni werd de dorpsraad uitgenodigd door de Gemeente Sluis voor een waarderingsdag. Dit werd 
gehouden in Het Klinket in Schoondijke. Enkele leden van de dorpsraad hebben dit bezocht wat erg leuk, 
interessant en bindend bleek te zijn. We kijken uit naar de volgende editie.

In september was er een oproep gedaan voor een opplusdag, zodat de dorpsraad in samenwerking met 
Gemeente Sluis EN dorpsbewoners klussen konden doen in en rond het dorp wat opgepakt moest 
worden. Helaas hadden er zich geen vrijwilligers aangemeld waardoor deze dag niet door kon gaan.

De communicatie vanuit de dorpsraad is stukken verbeterd dit jaar. Via de diverse bekende kanalen 
zoals Kerkjekoerier, Facebook, Website en de pas opgetuigde Whatsapp community probeert de 
dorpsraad duidelijke, consequent en transparant te communiceren naar het dorp. Tevens kan er via 
verschillende kanalen contact opgenomen worden met de dorpsraad zoals via email: 
dorpsraadwaterlandkerkje@outlook.com, facebook (dorpsraad Waterlandkerkje), Instagram 
(dorpsraadwk) en natuurlijk gewoon een bestuurslid aanspreken.

Ook in september werden de dorpsraad benaderd door de stichting Hervormde Kerk Waterlandkerkje 
gevraagd deel te nemen aan het feestjaar 350 jaar ’t Kerkje van Waterlandkerkje. Uiteraard zijn we met 
nagenoeg het volledige bestuur ingestapt in dit comité om het feestjaar samen met alle andere 
vrijwilligers tot een succes te brengen.

De eerste paar activiteiten hebben al plaatsgevonden, zo was er begin januari wederom een 
nieuwjaarsreceptie, dit keer uiteraard in de kerk. Hier werd de officiële feestvlag gehesen door 
Burgemeester Marga Vermue en Dorpsraadslid Jeroen Wille.
Er was een enorme opkomst en het was bere gezellig.

De 2e activiteit was een oeconemische dienst in de kerk, tezamen met Waterland-Oudeman, 
Doopsgezinde Gemeente uit Aardenburg en PG de Verbinding. Ook deze activiteit was goed bezocht.

Intussen zijn er, om het feestjaar succesvol te maken, subsidies aangevraagd en kunnen we melden dat 
deze ook grotendeels goedgekeurd zijn. Zoals een subsidie van de DOW Terneuzen om het beeld van 
Dominee Stuerbout op te knappen zodat deze teruggeplaatst kan worden op zijn oude vertrouwde plek, 
buiten voor de kerk. Intussen is het beeld door enkele vrijwilligers naar Schildersbedrijf Duste gebracht 
om gerestaureerd te worden.
We hopen begin november dit jaar het beeld terug te onthullen.

Uiteraard zullen er dit jaar nog vele activiteiten volgen met als hoogtepunt De Langste Tafel van 
Waterlandkerkje. Hierover binnenkort meer!
Voor de andere activiteiten verwijzen we graag door naar de agenda (op de website of social media 
kanalen).

Tevens willen we nogmaals de doelstelling melden van onze dorpsraad. Een dorpsraad is een schakel 
tussen de bewoners en de gemeente, een aanspreekpunt voor zowel de burgers als de gemeente. Het is 
één van de manieren om de bewoners te betrekken bij de voorbereiding en uitvoering van het beleid. 
De gemeente gaat uit van behoorlijk bestuur en vanuit de dorpsraad beoogt men meerwaarde te 
hebben voor verbetering van de leefbaarheid.
Een dorpsraad heeft geen beslissende maar wel een adviserende rol en we kunnen kritisch advies geven. 
Als dorpsraad nodigen wij de bewoners dan ook uit om mee te denken, we kunnen de inbreng goed 
gebruiken.

5. Financieel Verslag 2023 en vooruitblik 2024
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5. Financieel Verslag 2023 en vooruitblik 2024

Inkomsten: 
Gemeente Sluis: +€ 1500,-
Resterende Boodschappen overgenomen + € 44,30

Uitgaven:
Bankkosten: -€ 253,47
Interpolis: -€ 48,36
Website: -€ 189,81
Variabele kosten:

Meerminnefeesten: -€ 115,00
Boodschappen & Afscheid Frans: -€ 263,20
Advertenties: -€ 329,07
Nieuwjaarsborrel: -€ 157,52
Totaal overzicht 2023:
Vaste Kosten € 491,91 + Variabele Kosten € 864,79 = € 1.356,70 aan uitgaven
Inkomsten € 1.544,30
Bank saldo 1-1-23 € 9.405,38
Bank saldo 31-12-23 € 9.592,98
Kascontrole:
Penningmeester Sander Vervaet vraagt 2 vrijwilligers om de jaarlijkse kascontrole te doen. 
Meintje de Lange en Layla Duysserinck bieden zich direct aan. Waarvoor dank!

6. Toelichting actuele zaken door de dorpsraad

Agenda Dorpsraad 2024:

Om bereikbaar, toegankelijk en inzicht te krijgen in wat er in het dorp speelt wilt de dorpsraad 
inloopsessies organiseren. Hier kunnen Kerkjenaren zich voor opgeven via 
dorpsraadwaterlandkerkje@outlook.com, de Facebookpagina of spreek een bestuurslid aan om 
vervolgens 10 minuten spreektijd te krijgen over het gekozen onderwerp. De dorpsraad kan dan advies 
inwinnen bij de nodige instanties om de leefbaarheid te waarborgen in het dorp. Uiteraard is de 
dorpsraad enkel een schakelend orgaan en kan geen politieke of beslissende rol aannemen. 
Op de volgende data is er een inloop gepland: LET OP ENKEL OP AFSPRAAK
Week 19: 8 mei dorpsraad vergadering (inloop)
Week 29: 17 juli dorpsraad vergadering (inloop)
Week 39: 25 september dorpsraad vergadering (inloop)
Week 49: 4 december dorpsraad vergadering (inloop)

Whatsapp-Community:

Sinds kort is er een whatsapp community voor het gehele dorp.
Hier kunnen de Kerkjenaren lid van worden om zo op de hoogte gehouden te worden van eventuele 
dringende boodschappen.
Dit betreft een 1-richtingsverkeer communicatiemiddel en is niet bedoeld voor commerciële doeleinden.
Verdere uitleg en inschrijf QR-code wordt in de Kerkje Koerier gepubliceerd.

7. Mededelingen van en vragen aan de Gemeente Sluis:

Wanneer wordt de lekkage aan het dorpshuis gerepareerd? Anderhalf jaar geleden is dit al aangevraagd 
en tussendoor steeds opnieuw doorgegeven. 

De vorige contractor heeft dit niet opgepakt het staat nu uit bij Leenhouts en die pakken dit zo snel 
mogelijk op. Zodra reparatie heeft plaats gevonden zal ik dat aan jullie doorgeven. Intussen is er contact 
geweest met Firma Leenhouts en wordt dit eind van de maand als het goed is opgepakt.
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Wanneer worden de straten en de trottoirs in Waterlandkerkje verbeterd. Vorig jaar in de dorpsraad al 
aangegeven. 

Er is indertijd door de dorpsraad een lijst met gebreken opgesteld. Deze is indertijd opgesteld door Tonnie 
Brugge. De lijst met gebreken aan de stoepen zijn door de straatmakers van de Bokx hersteld. Dit was 
een lijst van een hele tijd terug. 2 weken terug zijn er nog straatmakers bezig geweest in de Molenstraat 
nabij de bushalte om putten uit de goot en rijbaan te halen. Ik heb locaties nodig waar gevaarlijke 
situaties zijn, liefst met foto’s. Dan kan ik dit gericht doorgeven.

Waarom geeft de gemeente toestemming aan één firma om een zendmast te bouwen. Waarom wordt 
niet als voorwaarde gesteld dat dat alleen mag als alle providers er een zendinstallatie op mogen 
plaatsen. Nu hebben alleen de abonnees van Vodafone een goede ontvangst in Waterlandkerkje. 

Wij geven geen toestemming aan één firma. Het staat andere telefoonproviders vrij om ook een 
aanvraag in te dienen voor het realiseren van een zendmast. Er is sinds vorige maand een nieuw 
antennebeleid, dat wordt deze of volgende week gepubliceerd. Wij kunnen die voorwaarde niet stellen. 
Het betreft hier verschillende commerciële partijen. Inderdaad is het mogelijk om aan siteharing te doen. 
Dat wil zeggen dat de providers de zendmast van één provider gebruiken. Dit is technisch gezien ook 
mogelijk en wordt steeds vaker toegepast. Met betrekking tot de dekkingsgraad het volgende. Wij gaan 
2-jaarlijks in gesprek (plaatsingsplangesprek) met een overkoepelende organisatie over de plaatsing van 
zendmasten. Er wordt dan gekeken waar er problemen zijn met de dekking. Als het zo is dat er ergens 
problemen zijn, dan hoor ik dat graag, dan kunnen we dat aangeven en kunnen de providers hier 
rekening mee houden (dit wil uiteraard niet zeggen dat dit direct wordt opgelost!).

Zwaar verkeer zoals vrachtwagens en landbouwverkeer gebruikt Waterlandkerkje als sluiproute. Dit 
geeft onnodig veel overlast bij dorpsbewoners en met enige regelmaat ook gevaarlijke situaties. Er zijn 
rond het dorp voldoende alternatieven om de dorpskern te vermijden. 

Elke vorm van geslotenverklaring en omleiding van zwaar vracht- en landbouwverkeer rond 
Waterlandkerkje moet ingesteld worden op wegen die beheerd worden door het Waterschap 
Scheldestromen met eventueel een afstemming met de gemeente Sint Laureins (B).Het waterschap ziet 
hier niet de noodzaak tot nu toe niet van in. Een tweede punt dat ook het Waterschap zal aanvoeren, is 
hoe je een verbodssituatie kunt handhaven? Lees dit als gedrag dat je kunt afdwingen. Alleen de politie is 
hiervoor bevoegd en die geven geen prioriteit aan verkeershandhaving binnen en buiten de dorpskernen.

De in januari geplaatste straatjuwelen geven weinig tot geen effect betreffende het hardrijdende 
verkeer is ervaring van een bezorgde dorpsbewoner. Deze worden bij navraag door meerdere bewoners 
bevestigd. Er moet een betere en veiligere oplossing komen voor het te hard rijden, de molenstraat is, 
zeker vroeg in de ochtend en laat in de avond een racebaan. 

De straatjuwelen zijn momenteel alleen opgelegd geplaatst en nog niet ingevoegd in de bestrating. 
Zodra de Dorpsraad akkoord is, kunnen de straatjuwelen in de bestrating worden ingebracht en daarbij 
kan de doorrijbreedte nog worden aangepast. In de huidige situatie zal er echter wel voldoende 
doorgang voor landbouwvoertuigen moeten blijven. Het niet sociale rijgedrag van een deel van de 
automobilisten blijft echter moeilijk te beïnvloeden.

De vernieuwingen in het dorp betreffende het aanleggen van nieuwe waterleidingen en electra duren 
erg lang. Het lijkt net of het niet uitmaakt dat de straat meerdere weken/maanden openligt wat tevens 
vervelende situaties geeft. In de grotere kernen zal dit niet gauw gebeuren is mijn mening 
Er wordt tegenwoordig veel gegraven in de openbare ruimte. Dit is om het kabelwerk te verzwaren voor 
de energietransitie. Omdat wij allemaal zonnepanelen op het dak willen hebben. Mensen willen 
laadpalen bij hen in de buurt hebben. Ook willen ze thuis laden. De eigenaren van woningen willen van 
het gas af, ook deze aanvragen zie ik regelmatig voorbijkomen. De gasaansluitingen worden dan 
verwijderd. Momenteel is Glasdraad ook gestart met het aanbrengen van glasvezel in de kern 
Waterlandkerkje. Dit betekent alles bij elkaar veel graafwerk in de openbare ruimte. Nu is er een groot 
werk in het buitengebied van Waterlandkerkje bezig. Ook in Waterlandkerkje zelf moeten ze zijn om aan 
te sluiten op de trafo in de Cathalijnestraat 28. De waterleiding wordt vernieuwd en er worden nieuwe 
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te sluiten op de trafo in de Cathalijnestraat 28. De waterleiding wordt vernieuwd en er worden nieuwe 
zwaarder stroomkabels gelegd. Dit betekent dat de straat een paar keer open en dicht gaat. Eerst moet 
de nieuwe waterleiding en kabels worden aangebracht. Daarna de huisaansluitingen overzetten. Alles 
moet worden getest. Is dit gebeurd dan kunnen pas de oude waterleiding en kabels eruit. In de tussentijd 
wordt de
sleuf wel dicht gelegd. In dit geval is er tijdelijke puinverharding in de PC Boutenstraat aangebracht. 
Nadat de aansluitingen zijn gemaakt dient de straat weer te worden open gemaakt om de oude kabels 
en leidingen eruit te halen. Dit betekent heel veel werk. Het gaat ook om totaal zo’n 15 kilometer aan 
nieuwe kabels. Er wordt rekening mee gehouden met het 350 jaar bestaan. De planning is gemaakt om 
voor 27 april weg te zijn uit de kern Waterlandkerkje
Als er een evenement of dienst is in de kerk, maken de bezoekers graag gebruik van de stoepen om hier 
te parkeren, als aangegeven wordt dat er in de straten elders of om de hoek van de kerk nog 
parkeerplaatsen voldoende zijn, wordt antwoord gegeven met: Er staan geen strepen op de stoeprand 
dus ik mag hier parkeren. Er ontstaan gevaarlijke situaties doordat auto’s op de weg staan en er geen 
ruime doorgang meer is. Het zou fijn zijn dat ter hoogte van de Molenstraat voor de bistro in de koning 
tot voorbij de kerk een parkeerverbod kom of in ieder geval gele strepen zodat dit voorkomen kan 
worden. 

Parkeren op de stoep is verboden. Misschien een idee om organisatoren eens een flyer aan bezoekers uit 
te laten delen. Het handhaven van stilstaande voertuigen in verbodssituaties is een taak die door de 
rijksoverheid is gedelegeerd aan de afdelingen Handhaving van gemeentes, dus dat geldt ook voor de 
bijzondere opsporingsambtenaren van Sluis. Bij handhaving zijn tot op heden nog geen meldingen 
bekend over onveilige situaties en/of foutief geparkeerde voertuigen. Melden kan via de algemene 
kanalen. Dus via bellen, WhatsApp (0610167387 enkel voor WhatsApp) of via info@gemeentesluis.nl. Dit 
signaal is in ieder geval door gegeven aan de afdeling handhaving.

In de molenstraat bij aanleg van de laadpaal in de PC Boutenstraat is een verzakking ontstaan na het 
terug dicht maken van de weg. Graag dat deze put eruit wordt gehaald want dit geeft enorm veel 
trillingen en lawaai (zeker door lege karren van landbouw verkeer)

Verzakking is begin vorig jaar hersteld. Er is deze middag iemand wezen kijken en er is geen verzakking 
waar genomen. Wellicht kunnen jullie foto’s aanleveren welk punt precies bedoeld word, zodat daar 
doelgericht op geacteerd kan worden.
Intussen zijn er foto’s aangeleverd en is de Gemeente Sluis ter plaatse geweest. Ook dit wordt opgepakt 
door de desbetreffende afdeling, evenals de verzakkingen door Glasdraad op dit gedeelte.

8. Rondvraag/Opmerkingen vanuit het dorp:

In de Stuerboutstraat, zeker in de bochten, is het ontzettend krap. Is er geen mogelijkheid om de 
groenstrook te versmallen en hier eventueel parkeervakken aan te brengen?
De fietspaden vanaf de Philipsweg richting Klein Brabant, de Cathelijneschans en ook Turkeyeweg 
richting Redouteplein vergen enorm veel inspanning (zeker voor oudere mensen) om de weg over te 
steken. Is er geen manier de fietspadden gelijk te trekken met de weg? Zodat oversteken soepeler gaat 
en hierdoor geen onveilige situaties ontstaan.
(fotos worden nog aangeleverd)

Houtsnippers Speeltuin/Tuintjes, hoe zit dat?
Pasgeleden is er een grote hoeveelheid houtsnippers geleverd door de Gemeente Sluis, deze werden op 
een zondagmiddag verdeeld over de oppervlakte van de speeltuin echter waren deze voor de 
wandelpaden bedoeld gezien deze niet geschikt zijn voor kinderen (bevatten splinters en ruwe 
houtstukken) 
Dethon heeft deze verspreid naar de correcte locaties en de houtsnippers voor de speeltuin zijn besteld, 
echter laat dit nog even op zich wachten. Deze zullen in big bags geleverd worden ter hoogte van de 
pingpongtafel.

Wederom werd een oproep gedaan wat er met het overige geld van Stichting Dorpsbus gedaan moet 
worden. Vorig jaar werd er een idee geopperd om een Pannakooi te zetten echter vergt dit ook veel 
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worden. Vorig jaar werd er een idee geopperd om een Pannakooi te zetten echter vergt dit ook veel 
onderhoud. Hier wordt vanaf gezien.
Ideeën zijn om er evenementen voor de jeugd uit het dorp mee te organiseren, bijvoorbeeld muziekles, 
een toneelvoorstelling, theater, maar ook de Sinterklaasviering, Halloween, een Stormbaan en ga zo 
maar door.

De dorpsraad bied aan het geld ‘over te nemen’ en er voor zorg te dragen dat dit goed terecht komt en 
niet ‘op de grote hoop’.  De Stichting Dorpsbus neemt dit in overweging.
De dorpsraad hoort uiteraard graag wat hier de uitkomst van wordt.

Hierna wordt de vergadering afgesloten door de voorzitter en bedankt hij alle aanwezigen.

Nu is het tijd voor waar iedereen voor gekomen is natuurlijk! BINGO!!!
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